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Maaseutulautakunta 
 
Aika 30.03.2023 klo 18:30 - 20:47 
 
Paikka Maaseututoimi 
_________________________________________________________________________________ 
 
Osallistujat 
 
 Nimi Tehtävä Lisätiedot 

 
Läsnä Thesslund Stefan puheenjohtaja  
 Karlsson Kim jäsen  
 Hollmén Annina jäsen pöytäkirjantarkastaja 
 Bruce Marina jäsen pöytäkirjantarkastaja 
 Bergström Torbjörn jäsen  
 Noroviita Timo jäsen  
 
Muut Peräkylä Teemu kh:n edustaja  
 Mäki Akseli nuorisovaltuuston edustaja  
 Sari Paljakka  elinkeino- ja 

infrastruktuurikeskuksen johtaja  
 Sam Vickholm  sihteeri  
 Anni Kovanen  maaseutuasiamies  
 Carolina Sjögård  maaseutuasiamies  
 
Poissa Hovi Antti varapuheenjohtaja  
 Ulvo Hannele jäsen  
 Kalleinen Kristiina jäsen  
 Isotalo Arja kh:n puheenjohtaja  
 
 
Allekirjoitukset 
 
 
 Stefan Thesslund Sam Vickholm 
 puheenjohtaja sihteeri 
 
Käsitellyt asiat 10 - 17 
 
Pöytäkirjan tarkastus Sähköisesti Loviisassa  
 
 
 Marina Bruce Annina Hollmén 
  pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
 
Pöytäkirjan nähtävilläpito 
 

Loviisan kaupungin sähköisellä ilmoitustaululla     
 
Pöytäkirjanotteen oikeaksi todistaa  
 
Loviisa  
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Käsitellyt asiat 
 
§ Otsikko Sivu 

 
§ 10 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 3 
§ 11 Pöytäkirjantarkastajat 4 
§ 12 Esityslistan hyväksyminen 5 
§ 13 Maaseudun kehittäminen 2022- 6 
§ 14 Maaseutuyksikön kehittäminen 8 
§ 15 Asioita tiedoksi 11 
§ 16 Metsien avohakkuiden lopettaminen, valtuustoaloite 12 
§ 17 Muut asiat 14 
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Maaseutulautakunta § 10 30.03.2023 

 
Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
  
ML 30.03.2023 § 10    
      
 
 
Ehdotus Kokous todetaan laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
Päätös Kokous todettiin laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
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Maaseutulautakunta § 11 30.03.2023 

 
Pöytäkirjantarkastajat 
  
ML 30.03.2023 § 11    
      
 
 
Ehdotus Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa Kristiina Kalleinen ja Marina Bruce. 

 
Päätös Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Marina Bruce ja Annina Hollmén. 



 
LOVIISAN KAUPUNKI PÖYTÄKIRJA 2/2023  5 
 
Maaseutulautakunta § 12 30.03.2023 

Esityslistan hyväksyminen 
 
ML 30.03.2023 § 12    
      
 
 
Ehdotus Kokouslistan mukana jaettu esityslista hyväksytään kokouksen 

esityslistaksi. 
 

Päätös Esityslista hyväksyttiin. 
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Maaseutulautakunta § 15 10.02.2022 
Maaseutulautakunta § 44 05.10.2022 
Maaseutulautakunta § 13 30.03.2023 

 
Maaseudun kehittäminen 2022- 
 
ML 10.02.2022 § 15  
  
 
 
Valmistelija  
 

Maaseutulautakunnalle on siirretty 25 000 euroa kehittämisvaroja. 
Varsinaista tarkkaa ohjeistusta rahojen käytöstä ei ole annettu. 
Kehittämistoimenpiteet pitää kuitenkin olla linjassa kaupungin tavoitteiden 
ja strategioiden kanssa. Kyseessä ei myöskään ole lisärahoituksesta 
yksityisteille. 

 
Maaseututoimessa on laadittu ideataulukko kehittämistoimista, taulukko 
toimii keskustelupohjana. Myös muita ideoita voi tuoda esille. 

 
Yksityisteiden tiedotushankkeeseen on mahdollista palkata hyvin 
lyhytaikaisen avustajan. Käyttämällä osa kehittämisvaraoista avustajan 
palkkaamiseksi muodostuisi tälle hieman pidempi työrupeama. Käytännön 
järjestelyt esimerkiksi tapahtumien ja koulutusten osalta sopisi hyvin 
avustajan tehtäväksi. Avustajan palkkaamisen järkevyys riippuu pitkälti 
siitä mitä lähdetään viemään eteenpäin. 
 

Esittelijä Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 
 

Ehdotus Maaseutulautakunta keskustelee kehittämistoimenpiteistä. Lautakunta 
myös ohjeistaa maaseutukeskusta mitkä kehittämistoimenpiteet tutkitaan 
ja viedään eteenpäin. 

 
Käsitely Tuotiin esille kaksi uutta ideaa. Somehenkinen ”video” jossa nostetaan 

esille kyliä ja maaseutua. Tarkoituksena olisi näyttää sekä nykyisille että 
tuleville asukkaille miten monipuolinen ja viihtyisä Loviisan maaseutu on. 
Vuoden maaseutuyrittäjän palkitseminen oli toinen ehdotus. 
 

Päätös Maaseutulautakunta keskusteli kehittämisehdotuksista. Maaseutuyksikkö 
lähtee selvittämään ja toteuttamaan ehdotetut somevideo ja vuoden 
maaseutuyrittäjää. 

 
 
ML 05.10.2022 § 44  
  
 
 
Valmistelija Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 040 521 812 

 
Maaseutulautakunta päätti käyttää osan maaseudun kehittämiseen 
varatuista varoista maaseutumyönteisen videomateriaalin tekemiseen.  

 
Maaseutupäällikkö on neuvotellut JS/Suomi nimisen yrityksen kanssa 
asiasta. Sama firma on tehnyt runsaasti yhteistyötä Loviisan kaupungin eri 
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Maaseutulautakunta § 15 10.02.2022 
Maaseutulautakunta § 44 05.10.2022 
Maaseutulautakunta § 13 30.03.2023 

osastojen kanssa. Heidän tuote on interaktiivinen esite. Esitteen saa sekä 
printtinä että sähköisenä versiona. Sähköiseen versioon saadaan sekä 
liikkuvaa kuvaa että linkitystä eri sivustoihin. 

 
Esite on periaatteessa ilmainen kaupungille. Se rahoitetaan myymällä 
mainospaikkoja asiaan liittyville kaupungin hyväksymille yrityksille. Voi 
kuitenkin käydä niin että mainoksia ei saada tarpeeksi, silloin jää 
päätettäväksi, mikäli kaupunki kustantaa puuttuvan osan. Videon kaupunki 
maksaa itse koska esitteestä todennäköisesti ei tule niin laaja, että se 
kuuluisi hintaan.  

 
Aikataulullisesti toteutus tapahtuu talven ja kevään aikana. Projektit vievät 
yleensä noin viisi kuukautta. Aloitetaan ideoinnilla ja mainosmyynnillä, 
tässä vaiheessa molemmat osapuolet voivat vielä vetäytyä hankkeesta. 
 
 

Esittelijä Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 
 

Ehdotus Maaseutulautakunta merkitsee asian tiedoksi. 
 
Käsittely Maaseutupäällikkö esitteli lautakunnalle esimerkkejä interaktiivisista 

esitteistä.  
 Interaktiivisessä esitteessä tuodaan esille kylät ja niiden yritykset ja 

palvelut. 
 
Päätös Maaseutulautakunta merkitsee asian tiedoksi. 
 
 
ML 30.03.2023 § 13    
239/14.03.00/2022    
 
 
Valmistelija Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 040 521 8128 
 Maaseutuasiamies Anni Kovanen 044 405 5525 
 

Kokouksessa esitellään sähköinen ja paperinen Kotiin maalle esite.  
 
Liitteet:  
Loviisan kaupungin maaseututoimi kehittää palvelujaan-Maaseudulla on 
merkitystä (4.) 
Esite Kotiin maalle (4a) 
Kotiin maalle, sähköisen esitteen esittely (4b) 
 

Esittelijä Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 
 

Ehdotus Merkitään tiedoksi. 
 
Käsittely Maaseutuasiamies Anni Kovanen esitteli lautakunnalle sähköisen esitteen; 

Kotiin maalle.  
 

Päätös Merkittiin tiedoksi. 
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Maaseutulautakunta § 14 30.03.2023 

 
Maaseutuyksikön kehittäminen 
 
381/02.02.01/2021 
 
ML § 15 
 

Valmistelija ja esittelijä: Sam Vickholm 040 521 8128  
 
Nykytilanne 
 
Lomitushallinnossa on kaksi lomituspalveluohjaajaa, jotka toimivat 
lomittajien lähiesimiehinä, sekä lomituspalvelupäällikkö. Päällikkönä on 
tällä hetkellä kolmas viranhaltija puoleentoista vuoteen ja toinen ohjaajista 
lopettaa työnsä 4.10.2021. Hänen työpanostaan paikataan osittain 
siirtämällä yhden lomittajan työpanoksesta 25% hallintoon. Tilanne rasittaa 
henkilökuntaa erittäin paljon. Lomitus on toiminta, joka pitää olla pystyssä 
vuoden jokaisena päivänä. Toiminnan varmistaminen on pakostakin yksi 
syksyn tärkeimmistä tehtävistä. Lomituksen mukana siirtyy kaikki 
henkilöstö, eli henkilöstöresursseja ei vapaudu muuhun käyttöön. 
 
Maaseutuhallinnossa on tällä hetkellä hyvä tilanne siinä mielessä, että 
lainsäädäntö on ollut vakaa viimeiset vuodet. Uusi ohjelmakausi alkaa 
kuitenkin 2023, mikä tuo mukanaan paljon lisätyötä. Esimerkiksi 
asiakkaiden neuvonta ja kouluttaminen lisääntyy erittäin paljon, 
toivottavasti jo vuoden 2022 puolella. 
 
Laskennallisesti on kaksi puolikasta maaseutuasimiehen työpanosta 
sidottu yksityisteihin, yleisiin hallintotehtäviin sekä metsään. 
Maaseutupäällikön työpanoksesta on samalla tavalla laskettu, että puolet 
kuluisi kaupungin omissa tehtävissä, esimerkiksi kalatalous, peltovuokraus 
ja löytöeläimet. 
 
Kehittäminen 
 
Metsien osalta on ollut epävirallisia keskusteluja siitä, että metsät olisivat 
kokonaisuudessaan yhden henkilön vastuulla ja organisaatiossa 
maaseutulautakunnan alaisuudessa. 
 
Maaseutuhallinnossa koronaepidemian ja tekniikan kehittymisen mukaan 
muuttuneet toimintatavat eivät palaudu entiselleen. Asiakaspalelutilojen 
tarve vähenee ja työajat ovat joustavampia. On herännyt keskustelu 
yksikön nykyisen toimipaikan siirtämisestä. Toimipaikan siirtäminen 
keskustaan pidetään henkilöstön ja asiakkaiden keskuudessa huonona 
asiana. Keskustaa pidetään syrjäisenä. Maatilojen asiointi suuntautuu 
paljolti muualle. Asiakaspalvelun siirtäminen Lov-infoon ei ole mahdollista. 
 
Maaseuturahoituksen osalta kannattaa huomioida, että on olemassa 
organisaatioita, joiden päätehtävä on sen koordinoiminen ja rahoituksesta 
tiedottaminen. Kaupunki rahoittaa osittain tätä toimintaa. Nämä ovat 
kuitenkin alueellisia. Jos koetaan, että olisi tarvetta tehostettuun 
paikalliseen tiedottamiseen ja aktivointiin, on sen järjestäminen yksikön 
toimesta mahdollista suhteellisen vähäisillä resursseilla. 
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Maaseutulautakunta § 14 30.03.2023 

Kehittämissuunnitelman pääkohtia voisi olla metsäomaisuuden hallinnan 
kehittäminen, asiakaspalvelun uudistaminen sekä maaseuturahoituksen 
käytön aktivointi Loviisan kaupungin alueella. 
 
Liite: Ote arviointikertomuksesta 2020 
 

 Ehdotus: Maaseutulautakunta keskustelee vuoden 2020 arviointikertomuksen 
havainnoista ja antaa tehtäväksi maaseutupäällikölle laatia ehdotus 
maaseutuyksikön kehittämissuunnitelmaksi seuraavaan lautakunnan 
kokoukseen. 

 
 Päätös: Ehdotuksen mukaan.  
 
--- 
 
 
ML § 26 
 

Valmistelija ja esittelijä: Sam Vickholm 040 521 8128 
 
Maaseutuyksikön toiminnan kehittämisessä tarkastellaan kolme 
pääkohtaa, maaseudun kehittämien, metsäomaisuuden hoito ja toimitilat. 
Ollaan sovittu keskuksen johdon kanssa, että varsinainen 
kehittämissuunnitelma tehdään osana kaupungin strategiatyötä, tulevan 
talven aikana. Suunnitelmaa pitää kuitenkin mukauttaa tähän. 
 
Maaseudun kehittämisen osalta on hallituskäsittelyssä ehdotettu, että 
lautakunnalle siirrettäisiin 25 000 € kylien kehittämisestä maaseudun 
kehittämiseen. Myös leader-toiminnan kuntarahoitusosuutta ollaan 
siirtämässä maaseutulautakunnan talousarvioon. Leader raha on valmiiksi 
korvamerkittyä. Muun rahoituksen osalta pystyy kaupunki toimimaan 
vapaammin. 
 
Metsäomaisuuden hoidon uudelleenjako vaatii jonkun verran selvityksiä 
alueiden käytöstä ja tulevaisuuden käytöstä. Tämä työ on aloitettu, ja 
jatketaan talven mittaan. Lähimetsien suunnitelma on 
viranhaltijakäsittelyssä.  
Kaupungin rakennusten osalta käydään yleisesti läpi, mitä on 
tarkoituksenmukaista pitää ja mistä kannattaa luopua. Ollaan toimitilan 
osalta alustavasti mietitty mahdollisuutta vuokrata osia ulkopuolisen 
käyttöön, esimerkiksi toimistohotellin tapaiseen toimintaan. Tämä vaatisi 
kuitenkin kevyitä muutostöitä, että saadaan eri osat rakennusta erillisinä 
käytettävissä oleviksi tiloiksi. Kysyntä tällaiselle toiminnalle pitää kuitenkin 
selvittää, ennen tätä.  
Liitteet: 4. Ote arviointikertomuksesta, 4a)Taustatietoa maaseutuyksikön 
toiminnasta 
 

 Ehdotus: Maaseutulautakunta hyväksyy alustavat toiminnan kehittämistoimenpiteet. 
 
 Päätös: Ehdotuksen mukaan. 

 
--- 
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Maaseutulautakunta § 14 30.03.2023 

 
ML 30.03.2023 § 14    
381/00.01.03/2023    
 
 
Valmistelija Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 040 521 812 
 

Liitteenä tilannekatsaus sekä kehittämissuunnitelman aikainen luonnos. 
Suunnitelman pääotsikot ovat: Kiinteistön käyttö ja yhteisöllisyys yksikön 
ympäristössä, maaseutukehittämisen tiedonvälitys ja verkkoistuminen, 
maaseudun kehittäminen elinvoimaohjelman rinnalla. Otsikkojen väliin on 
hieman avattu taustoja ja esitetty mahdollisia käytännön toimenpiteitä. 
 
Liitteet:  
Tilannekatsaus toiminnasta (5.)  
Kehittämissuunnitelma (5a) 
 

Esittelijä Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 
 

Ehdotus Maaseutulautakunta merkitsee tilannekatsauksen tiedoksi, ja käy 
keskustelua kehittämissuunnitelmasta 
 

Päätös Maaseutulautakunta merkitsi tilannekatsauksen tiedoksi, ja kävi 
keskustelua kehittämissuunnitelmasta 
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Maaseutulautakunta § 15 30.03.2023 

 
Asioita tiedoksi 
  
ML 30.03.2023 § 15    
355/10.00.03/2023    
 
 
Valmistelija Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 040 521 812 
 

Vuonna 2012 harvennettiin kaksi kuviota Saaristotien ja Fridebontien 
risteyksessä tavoitteena mahdollistaa eri-ikäisen puuston muodostuminen 
ja jatkuvan kasvatuksen käyttäminen alueella. Liitteenä raportti alueen 
tilanteesta keväällä 2022. 
  
Liitteet:  
Jatkuvan kasvatuksen koe (6.)  
Kartta koealue (6a) 

 
Esittelijä Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 

 
Ehdotus Maaseutulautakunta merkitsee raportin tiedoksi. 

 
Päätös Maaseutulautakunta merkitsi raportin tiedoksi. 
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Kaupunginvaltuusto § 62 15.06.2022 
Maaseutulautakunta § 16 30.03.2023 

 
Metsien avohakkuiden lopettaminen, valtuustoaloite 
 
KV 15.06.2022 § 62  
  
 
 

Puheenjohtaja ilmoitti, että allekirjoittaneet valtuutetut (ensimmäinen 
allekirjoittaja Kari Hagfors) olivat ennen kokousta ilmoittaneet haluavansa 
jättää seuraavan aloitteen: 
 
Metsien avohakkuiden lopettaminen 
 
Loviisa on rakentamassa itselleen ilmastostrategiaa tavoitteena 
hiilineutraalimpi kaupunki. Hiilikeskustelu on ollut toistaiseksi sekavaa ja 
epämääräistä. Metsien vuosittaiset hakkuusuunnitelmat ovat usein 
myöhästyneet ja metsien hakkuut tulleet jopa aloitettua ennenaikaisesti. 
Metsät toimivat hiilinielulähteinä, mikä tarkoittaa, että metsät sitovat 
enemmän hiiltä kuin mitä metsistä vapautuu. Metsät toimivat erinomaisina 
hiilinieluina. Mitä voimakkaammin metsiä hakataan, sitä enemmän 
pienennetään metsän puustopääomaa ja hiilivarastointia. 
 
Tämän johdosta me allekirjoittaneet esitämme, että 
 
ilmastostrategiaansa toteuttaessaan Loviisan kaupunki luopuu myös 
metsiensä avohakkuista. 

   
Liite nro 9. 
 

Päätös Kun aloite oli jätetty, lähetettin se kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi 
hallintosäännön 133 §:n mukaisesti. 

 
 
ML 30.03.2023 § 16    
1012/10.00.03/2022    
 
 
Valmistelija Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 040 521 8128 
 

Valtuustoaloitteessa on väitteitä, jotka eivät ainakaan talousmetsien osalta 
pidä paikkaansa. Vuosittainen hakkuu- ja hoitosuunnitelma käsitellään 
maaseutulautakunnassa. Kun suunnitelma on lainvoimainen, kilpailutetaan 
se. Maaseutulautakunta valitsee voittavan tarjouksen.  Päätöksen saatua 
lainvoimaisuuden, allekirjoitetaan sopimukset. Kun valittu yhtiö on 
maksanut puun ennakkomaksun voivat hakkuut alkaa. Mitään oikopolkuja 
ei tässä järjestelmässä ole. Mihin aikaan vuodesta kilpailutus tehdään voi 
vaihdella. Sopimukset ovat voimassa noin kaksi vuotta. 
 
Hiilensidonta hehtaaria kohden on suhteessa biomassan kasvuun. Nuori 
hoidettu metsä sitoo enemmän hiiltä vuodessa kuin vanha metsä. Hiilen 
osalta kysymys on enemmän siitä, että miten metsästä poisviety 
puutavara/hiili käytetään. Puusta tehdään puutavaraa (lautaa, lankkua, 
levyä), puukuitua (sellu) tai energiaa (haketta, klapia, pellettiä). Nämä 
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Kaupunginvaltuusto § 62 15.06.2022 
Maaseutulautakunta § 16 30.03.2023 

tuotteet korvaavat pitkälti fossiilisia tai ei uusiutuvia raaka-aineita, kuten 
öljyä, kaasua tai kiviainesta. On myös hyvä muistaa, että tuuli-, aurinko- ja 
vesivoiman tieltä joudutaan poistamaan metsät hyvin laajoilta alueilta.  

 
Hiilen vapautumiseen ei vaikuta yksittäisen alueen hakkuutapa, kunhan se 
ei heikennä tulevaa kasvua. Suurempi merkitys on metsistä viedyllä 
kokonaispuumäärällä ja lisäkasvun suhteella, sekä puutavaran käytöllä ja 
kierrätyksellä. Terve ja kasvava metsä sitoo hyvin hiiltä. 

 
Loviisan alueen paikallinen erityispiirre on, että olemme kuusen tyvilahon 
pahin esiintymisalue Suomessa (liite). Arvioidaan lisäksi yleisesti, että 
ilmaston lämpeneminen ja lisääntyvät hyönteistuhot tulevat vaikuttamaan 
heikentävästi kuusen kasvuun ja menestymiseen. Männyistä ja lehtipuista 
koostuvia sekametsiä pitäisi lisätä. Kuusentaimen parempi selviytyminen 
muun puuston alla johtaa siihen, että metsästä tulee hyvin kuusivaltainen, 
jos käytetään jatkuvapuustoisia kasvatusmenetelmiä. Tämä ei tue hiilen 
sidontaa. 

 
Avohakkuu ei ole ainoa keino uudistaa metsää. Kuivahkolla tai sitä 
karummalla kankaalla voi luontainen uudistaminen männyn siemenpuilla 
olla tehokkaampi uudistamistapa. Avoimen metsädatan perusteella 52 % 
kaupungin metsistä kuluu tähän ryhmään. Tuoreilla ja lehtomaisilla 
kankailla avohakkuu on käytännössä paras tapa uudistaa metsää. Alueilla 
kasvaa yleensä kuusimetsää. Kuusta voi uudistaa myös luontaisesti, 
siemenpuutiheys on mäntyä isompi. Kuusella ei ole paalujuurta ja kaatuu 
helposti juurineen. Pinnalliset juuret vaurioituvat helposti, mikä altistaa 
jättöpuita tyvilahon aiheuttajasienelle. 

 
Liitteet: 7.Metsien avohakkuiden lopettaminen(valtuustoaloite), 7a) Kuusen 
tyvilaho  
  

Esittelijä Maaseutupäällikkö Sam Vickholm 
 

Ehdotus Maaseutulautakunta esittää kaupunginhallitukselle, että kaupungin 
metsissä ei luovuta avohakkuista menetelmänä. Hakkuumenetelmien 
rajaaminen ei toisi toivottua ilmastohyötyä ja aiheuttaisi kaupungille 
taloudellisia menetyksiä. 

 
Käsittely Jäsen Marina Bruce ilmoitti kannattavansa esittelijän ehdotusta. 
 Jäsen Timo Noroviita esitteli seuraavan vastaehdotuksen: 
 ”Loviisa luopuu avohakkuista poikkeuksena alueet, joissa ilmenee 

hyönteistuhoja tai joudutaan vaihtamaan puulaji.” 
 Noroviitan vastaehdotus ei saanut kannatusta. 

 
Päätös Päätös ehdotuksen mukainen. 

Jäsen Noroviita jätti eriävän mielipiteen pöytäkirjaan. 
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Maaseutulautakunta § 17 30.03.2023 

 
Muut asiat 
  
ML 30.03.2023 § 17    
      
 
 
Ehdotus Muut asiat merkitään tiedoksi. 

 
Päätös Ei muita asioita tiedoksi. 
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Muutoksenhakuohje koskee pykäliä: § 10, § 11, § 12, § 13, § 14, § 15, § 16, § 17 

 

Muutoksenhakukielto  

Päätökseen, joka koskee vain asian valmistelua tai täytäntöönpanoa, ei saa 
kuntalain 136 §:n tehdä oikaisuvaatimusta eikä kunnallisvalitusta.  

 

 


